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Synopsis 

萊寶鐘錶公司，⾹港著名的鐘錶精品店，隱藏住⼀個驚⼼動魄的秘密——呢度其實係⼀個偷
錶⾏動嘅核⼼基地。喺冷酷嘅「Uncle」（姜濤）指揮下，⼀班無所畏懼嘅團隊聚⾸⼀堂：
⼤膽嘅賊王（張繼聰）、爆炸專家（⽩只）、開鎖神童（盧瀚霆）同鐘錶鑑賞家（呂爵
安）。佢哋嘅⽬標？就係東京，策劃⼀場盜取三隻超⾼級名錶嘅⾏動。

喺⿊暗掩護之下，任務突然急轉直下，佢哋意外發現咗「⽉球錶」——曾經登上⽉球表⾯嘅
傳奇錶款。⼀個即興決定，引發咗⼀位⽇本憤怒富豪⼿下嘅無情追捕。⾯對曝光危機，團隊
必須同⼼協⼒，穿越重重混亂，保住性命。他們能否成功完成呢場驚⼼動魄嘅冒險？

Loi Bo Watch Company, Hong Kong's esteemed watch boutique, conceals a thrilling secret—it serves as the 
epicentre for stolen timepieces. Under the icy command of Uncle (Keung To), a fearless crew assembles: an 
audacious thief (Louis Cheung), explosive specialist (Michael Ning), lock-picking prodigy (Anson Lo), and 
watch connoisseur (Edan Lui). Their target? Tokyo, where they plan to heist three ultra-luxury watches.


In the cloak of shadows, their mission takes an electrifying twist as they chance upon the 'Moonwatch,' the 
iconic timepiece that once graced the lunar surface. A spontaneous decision triggers a relentless pursuit by 
the henchmen of a furious Japanese tycoon. Racing against exposure, the team unites, navigating the chaos 
to safeguard their very lives. Will they triumph in this pulse-pounding escapade?




